
Geachte heer Huisman, 
 
Ik wend mij even tot u omdat mijn vorige contactpersoon niet meer in de raad zit. 
 
Ik heb met haar al eens mailcontact gehad over het maaibeleid van de gemeente Medemblik en wat 
daar allemaal aan schort. 
 
Inmiddels zijn er gelukkig stappen gezet ter bevordering van de biodiversiteit en ter voorkoming van 
het onnodig slachten van duizenden broedende eenden, meerkoeten, kleine karekieten, rietzangers 
en wat al niet meer in bermen, rietkragen, slootjes en op tal van andere plekken broedt. 
 
Ik was er een aantal jaar getuigen van dat ik tientallen kapotgemaaide nesten zag liggen met 
kapotgemaaide vogels en pullen. En wat te denken van de duizenden jonge hazen, hermelijnen, 
patrijzen en wat allemaal niet meer die kapot gemaaid worden door enorme brede nietsontziende 
maaimachines waaraan werkelijk geen enkel levend wezen kan ontkomen. 
 
Ik ben al een jaar of 15 vogelaar en ik fiets heel wat door West-Friesland maar ik heb in al die jaren 
slechts één enkel gruttojong gespot wat mijns insziens alleszeggend is. 
 
Gelukkig is het beleid inmiddels enigszins aangepast maar nog steeds vind ik dat er op vele plekken 
veel te vroeg gesnoeid en gemaaid wordt. 
Als voorbeeld een kleine karekietnest waarvan de ouders op 1 juni nog volop met het voederen bezig 
was. In één klap weggemaaid het riet met dramatische consequenties tot gevolg. 
 
Ik begrijp ook wel dat je niet alles kunt voorkomen en dat maaiers niet alles kunnen zien en dat er 
soms gemaaid en gesnoeid moet worden maar er zijn gewoon vogels die note bene tot september 
nog aan het broeden zijn. 
 
Wat is de visie van Groenlinks en de rest van de partijen hierop en waar valt volgens jullie nog 
resultaat te behalen. 
 
En wat mij ook opvalt is de enorme toename van zwerfafval in de gemeente Medemblik, maar dat 
geldt niet alleen voor onze gemeente helaas. 
 
Mijns inziens zouden er nog veel meer van die grote afvalvangers neergezet moeten worden in de 
gemeente. Zo wordt in ieder geval een deel van het probleem getackeld. 
En ik zie ook heel vaak dat bermmaaiers keurig hun werk doen maar geen tijd of geen zin hebben om 
de enorme hoeveelheid troep die daarbij zichtbaar wordt, op te ruimen. Na het maaien blijft er vaak 
een spoor achter van blikjes, kapotgemaaide (vuilnis)zakken, sigarettenpakjes, flesjes, touw, 
enzovoorts, enzovoorts, enzovoorts. 
 
Ik heb mij ook al een paar keer rechtstreeks tot uw burgemeester gewend maar daar krijg ik 
helemaal geen reactie op. Ik heb mij opgeworpen om de rotzooi in de gemeente eigenhandig op te 
gaan ruimen en daarvoor wil ik mij laten inhuren door de gemeente tegen een alleszins acceptabel 
tarief. Als ik zie wat sommige externe adviseurs binnen uw gemeente opstrijken om klussen te klaren 
dan vraag ik slechts een fooi. Ik snap ook wel dat ik in mijn eentje nooit het hele probleem ga 
oplossen maar alle beetjes helpen. 
 
Graag uw reactie, 
 
Met vriendelijke groet, 
 



Bekend bij de griffie 
 
 
 
 
 


